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شماره

صفحه

روزنامه

نماینده زابل در مجلس شورای اسلامی گفت که به زودی هیئت پارلمانی برای 
پیگیری حقابه هیرمند به افغانستان سفر می کند.

خارجه  وزیر  با  کرد: صحبتی  اظهار  ایسنا  با  گو  و  گفت  در  سرگزی  محمد 
حقابه  بحث  پیگیری  برای  افغانستان  به  پارلمانی  هیئت  سفر  برای  کشورمان 

هیرمند شده کهان شاءالله این سفر به زودی انجام می شود.
وی ادامه داد: هیئت پارلمانی متشکل از نمایندگان استان سیستان و بلوچستان و 
گروه دوستی پارلمانی ایران افغانستان خواهند بود؛ سفری که به دنبال تنش های 

اخیر با افغانستان پیش بینی شده تا موضوع حقابه هیرمند پیگیری شود.این عضو 
کارشناسان  هیئت  بازدید  درباره  بلوچستان  و  سیستان  استان  نمایندگان  مجمع 
 ،۱۳۵۱ معاهده   ۱ ضمیمه  پروتکل   ۵ ماده  طبق  گفت:  کجکی  سد  از  ایران 
درصورتی که طرف افغانستانی اعلام کند سال آبی نرمال نیست، باید اطلاعات 
می تواند  ایرانی  طرف  بدهد.  ایرانی  طرف  به  را  هیرمند  رودخانه  آورد  حجم 
میزان آورده رودخانه  بررسی  ایستگاه دهراوود جهت  از  بازدیدی  درخواست 

هیرمند داشته باشد و طرف افغانستانی نیز باید شرایط بازدید را فراهم کند.

مدیر روابط عمومی توزیع نیروی برق شیراز خبر داد؛

برگزاری پویش مدیریت مصرف 
ویژه رسانه ها

نخستین انتقادات شدید محسن رضایی 
به برنامه هفتم پس از خروج از دولت

سرگزی نماینده زابل خبر داد؛

و  اطلاعات  روسای  از  هبت الله 
که  خواست  طالبان  رژیم  فرهنگ 
مقابله  داستان های  بیان  و  شرح  در 
تلاش  آمریکا،  و  شوروی  با  مردم 
و  اطلاعات  روسای  از  او  کنند. 
»مترجمان«  عنوان  به  فرهنگ، 
کرد  گوشزد  آنان  به  و  کرد  یاد 
به  مردم  برای  را  طالبان  موضع  که 

درستی و با دقت ترجمه کنند.
رهبر  آخوندزاده،  هبت الله  ملأ 
روسای  با  ملاقات  در  طالبان، 
گروه  این  فرهنگ  و  اطلاعات 
گفت، رژیم طالبان هنوز در مرحله 
این  اعضای  و  دارد  قرار  آزمون 
گروه نباید »در راه اجرای شریعت 

خسته و سست« بشوند.
ایندیپندنت،  از  ایسنا  گزارش  به 
در  ما  اکنون  افزود:  طالبان  رهبر 
برای  ما  داریم.  قرار  آزمون  مرحله 
دعوای  و  کردیم  قیام  اسلامی  نظام 
مسلمان  ملت  پس  داریم،  شریعت 
شریعت  و  اسلامی  نظام  ما   از 

می خواهد.
رئیس  حقانی،  نعیم الحق  مولوی 
در  طالبان  فرهنگ  و  اطلاعات 
دیدار  جریان  یادداشتی،  در  هرات، 
 ۳۴ فرهنگ  و  اطلاعات  روسای 
هبت الله،  ملأ  با  را  افغانستان  استان 
در صفحه فیسبوک خود منتشر کرد 
و نوشت که  ملأ هبت الله در دیدار 
فرهنگ،  و  اطلاعات  روسای  با 
خاص،  نورانیت  بشاش،  »چهره 
جبین گشاده و صمیمت فوق العاده 
داشت« و همه را در آغوش گرفت.
 ملأ هبت الله آخوندزاده تاکنون در 
و  است  نشده  ظاهر  عمومی  انظار 
زنده  مورد  در  تردیدهایی  و  شک 
بودن او وجود دارد. از هبت الله که 
طالبان  رهبری  به   ۲۰۱۶ سال  در 
رسید، فقط یک عکس منتشر شده 
است و هر ازگاهی طالبان پیام های 

صوتی را به نام او منتشر می کنند.
 روز شنبه ۲۰ خرداد، ذبیح الله مجاهد 
روسای  ملاقات  از  اطلاعیه ای  در 
با  گروه  این  فرهنگ  و  اطلاعات 
جزئیاتی  اما  داد،  خبر  هبت الله  ملأ 
نکرد.  منتشر  هبت الله  سخنان  از 
پس از یک هفته، نعیم الحق حقانی، 

طالبان  رهبر  سخنان  از  جزئیاتی 
این  که  نوشت  و  کرد  منتشر  را 
نخستین ملاقات روسای اطلاعات و 

فرهنگ با هبت الله بود.
 نعیم الحق حقانی نوشت که روسای 
در  هرکدام  فرهنگ  و  اطلاعات 
گزارش  خود  فعالیت های  مورد 
اطلاعات  روسای  جمله  از  و  دادند 
سرپل،  استان های  فرهنگ  و 
قندهار و بدخشان در مورد حوادث 
رخ  استان ها  این  در  که  مرگباری 
دادند صحبت کردند و ملأ هبت الله، 
حوادث  این  از  کدام  هر  مورد  در 
برای  اظهار تأسف« کرد و  »بارها 
افراد کشته شده آرزوی بهشت کرد. 
نفر در سانحه  در هفته گذشته، ۲۴ 
واژگون شدن خودرو مسافربری در 
قندهار- نفر در شاهراه  سرپل و ۹ 
کابل کشته شدند. همچنین در حمله 
انتحاری یک مهاجم داعش، نزدیک 
به ۲۵ نفر در شهر فیض آباد مرکز 
نفر   ۵۰ از  بیش  و  کشته  بدخشان 

زخمی شدند. 
در  ملاقات،  این  در  هبت الله  ملأ 
و  شوروی  نظامی  حضور  مورد 
آمریکا در افغانستان صحبت کرد و 
شوروی  وحشیانه  حمله های  گفت: 
تجاوز  از  افغانستان،  مردم  علیه 

آمریکا بدتر بود. 
و  اطلاعات  روسای  از  هبت الله 
که  خواست  طالبان  رژیم  فرهنگ 
مقابله  داستان های  بیان  و  شرح  در 
تلاش  آمریکا،  و  شوروی  با  مردم 
و  اطلاعات  روسای  از  او  کنند. 
»مترجمان«  عنوان  به  فرهنگ، 
کرد  گوشزد  آنان  به  و  کرد  یاد 
به  مردم  برای  را  طالبان  موضع  که 

درستی و با دقت ترجمه کنند. 
عملی  بر  تاکید  با  طالبان  رهبر 
شریعت  دستورهای  تمامی  شدن 
طالبان،  اعضای  روزمره  زندگی  در 
شما  و  ما  از  کدام  هر  گفت: 
اصحاب  یاد  به  می بیند  وقتی کسی 
و  فداکارش  یاران  و  پیامبر )ص( 
و  رفتار  و  بیفتد  اسلام  صدر  امت 
باشد  طوری  ما  عملکرد  و  گفتار 
جاذبه های  جذب  مسلمان  ملت  که 

ایمانی و اسلامی شود.

رهبر طالبان: 

حمله  شوروی علیه مردم افغانستان، 
از تجاوز آمریکا بدتر بود

تحلیل این خبر  را در صفحه اول بخوانید

نیروی  توزیع  عمومی  روابط  مدیر 
نیز  امسال  گفت:  شیراز،  برق 
مدیریت  پویش  گذشته،  سال  مانند 
اصحاب  برای  برق  انرژی  مصرف 

رسانه راه اندازی کرده است.
باقر  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
کلیدی  نقش  به  اشاره  با  احمدی 
دانش  و  آگاهی  ارتقای  در  رسانه 
گفت:  اطلاع رسانی،  و  جامعه 
امسال  رسانه،  اصحاب  پویش 
خبرنگاران،  ترغیب  هدف  با  نیز 
دبیران، سردبیران و مدیران مسئول 
رسانه های مکتوب و برخط به تولید 
ترویجی،  آموزشی،  محتواهای 
و  اهمیت  پیرامون   ... و  تبلیغی 
راهکارهای مدیریت مصرف انرژی 

و اثرات آن، برگزار می شود.
را  پویش  این  اهداف  از  یکی  او 
رسانه  اصحاب  بین  ایجاد حساسیت 
و  اطلاعات  پایش  و  تحقیق  برای 
در  برق  صنعت  با  مرتبط  آمارهای 
ذکر  جهانی،  و  ملی  استانی،  سطوح 
و اضافه کرد: قطعاً ارتقای دانش و 
توجه  با  رسانه،  فعالان  آگاهی های 
از  گروه  این  فرهنگساز  نقش  به 
در  مطلوبی  اثرات  جامعه،  نخبگان 
شاخصه های  با  طرح های  اجرای 

فرهنگی خواهد داشت.
مدیریت  اینکه،  بیان  با  احمدی 
مختلف  ابعاد  در  انرژی  مصرف 
گفت:  است،  ویژه  اهمیت  دارای 
در  شاخص  یک  انرژی  مصرف 
مواجهه  در  جامعه  افراد  ارزیابی 
اجتماعی  مسئولیت  موضوع  با 

محسوب می شود.
سالیان  در  اینکه  بیان  با  احمدی 
اخیر به واسطه توجه بیشتر نخبگان 

فضای  محیطی،  زیست  مسائل  به 
افکار  تنویر  برای  امیدوارکننده ای 
گفت:  است،  کرده  ایجاد  عمومی 
و  فکری  رهبران  جامعه،  نخبگان 
استفاده  با  می توانند  رسانه  اصحاب 
از  )اعم  مخاطب  اقناع  شیوه های  از 
ارتباطات اقناعی، تاثیر نفوذ گروه( 
نقش موثری هم در آگاهی بخشی 
مصرف  سبک  تغییر  هم  و  جامعه 

انرژی برق داشته باشند
میانگین  اینکه  بر  اشاره  با  احمدی 
بیش  ایران  در  برق  انرژی  مصرف 
از میانگین بسیاری از کشورهاست، 
گفت: یکی از مباحث مهم در بهبود 
فرهنگسازی  زندگی،  شاخص های 
فرهنگ  با  مرتبط  مسائل  پیرامون 
شهروندی منجمله روش های صحیح 
استفاده از امکانات و ابزار موجود و 

بهره وری بیشتر است.
اشاره،  مورد  پویش  در  گفت:  وی 
شاغل  اکنون  که  علاقه مندانی  همه 
را  امکان  این  هستند،  رسانه  در 
خواهند داشت که با تولید و انتشار 
گزارش،  خبر،  از  اعم  محتواهایی 
 ... و  گرافی  موشن  فیلم،  مصاحبه، 
مدیریت  فرهنگسازی  هدف  که 
کند؛  دنبال  را  انرژی  مصرف 

شرکت داشته باشند.
توزیع  روابط عمومی شرکت  مدیر 
دستیابی  گفت:  شیراز  برق  نیروی 
در  مصرف  از  مناسب  سطحی  به 
انرژی،  ویژه  به  مختلف،  بخش های 
رفاه  میزان  بر  منفی  تاثیر  تنها  نه 
شهروندان ندارد بلکه منجر به ایجاد 
متناسب سازی  و  ثبات  و  آرامش 
خواهد  خانوارها  هزینه  و   درآمد 

شد.

پایدار  و  مطمئن  برق  تأمین  فارس  منطقه ای  برق  شرکت  مدیرعامل 
بخش  در  گفت:  و  دانست  برق  صنعت  قرمز  خط  را  خانگی  مشترکان 
با هدف همراه کردن مردم  تنبیهی،  متعدد تشویقی و  ابزارهای  خانگی، 

برای مدیریت مصرف در ایام تابستان پیش بینی شده است.
خبرنگاران  جمع  در  حقیقی  یدالله  غضنفری:  خدیجه  خبری/  سرویس 
گفت: امسال برنامه هایی برای مدیریت مصرف و ممانعت از بروز مشکل 
به واسطه ناترازی بین تولید و مصرف انرژی برق تدوین و اجرایی شده 

است.
توسعه ای  بخش های  در  درصد   ۹۷ تاکنون  برنامه ها  این  داد:  ادامه  وی 

محقق شده است.
وی اظهار امیدواری کرد: تابستان امسال با همکاری خوب مشترکان بدون 

کمترین تنشی، پشت سربگذاریم.
رفع  کرد:  خاطرنشان  بوشهر  و  فارس  منطقه ای  برق  شرکت  مدیرعامل 
ایجاد  و  ساله  چهار  حداقل  زمان  بودجه،  صرف  نیازمند  ناترازی  کامل 
ظرفیت های جدید تولید انرژی برق است و در کوتاه مدت قابل حصول 

نیست.
حقیقی، گفت: امسال در سطح کشور با اعمال مدیریت مصرف در بخش 
اداری به دنبال مدیریت ۱۰۰۰ مگاواتی مصرف هستیم و به همین دلیل 
کاهش ۳۰ درصدی در ساعت اداری و ۶۰ درصدی در ساعات غیراداری، 

تکلیف شده است.
وی با اشاره به اینکه بیش از ۵۰ درصد کل افزایش مصرف انرژی در 
تابستان به دلیل وارد مدار شدن سیستم های سرمایشی است، گفت: متاسفانه 

سیستم های سرمایشی وارداتی، الزامات استاندارد مصرف را ندارند.
وی ادامه داد: اگر دمای یک کولر گازی را به جای ۱۸، روی ۲۵ دمای 
آسایش تنظیم کنیم، حدود ۲۰ درصد در مصرف برق صرفه جویی شده 

است.
کشاورزی  بخش  در  گفت:  فارس  منطقه ای  برق  شرکت  مدیرعامل 
برای امسال مدیریت ۲۶۰۰ مگاوات پیش بینی شده است که با توجه به 

رایگان شدن  قبال  در  ساعته  پنج  برای خاموشی  با کشاورزان  تفاهم نامه 
مصرف ۱۹ ساعت باقیمانده روز، محقق خواهد شد.

حقیقی با اشاره به فعال بودن ۶۳۰ هزار واحد صنعتی در کشور، گفت: 
حدود ۸۸ درصد از کل صنایع در گروه )الف( با مصرف کمتر از ۲۵۰ 
مصرفی  مدیریت  برنامه  هیچگونه  که  مشترکانی  دارند،  قرار  کیلوواتی 

برای آنها اعمال نمی شود.
او ادامه داد: گروه )ب( شامل مشترکان با میزان مصرف ۵۰۰ کیلووات 
تا هفت مگاوات بوده که عمدتاً در شهرک های صنعتی مستقرند، برای 
این دسته، خاموشی بین ساعت ۱۱ صبح تا ۲۲ شب برای دو روز در هفته 

پیش بینی شده است.
وی با اشاره به اینکه در کشور ۳۰۰ و در فارس ۱۷ واحد صنعتی بزرگ 
این  مشارکت  نیرو،  وزارت  دستورالعمل  براساس  گفت:  است،  فعال 
به  اوج  از ساعات  آنها  بار مصرفی  از  بخشی  از طریق جابجایی  واحدها 
ساعات غیر اوج و نیز مدیریت زمان بهره برداری از تجهیزات وابسته به 

انرژی در برنامه های مدیریت مصرف اعمال خواهد شد.
با  تخصصی  تیم های  تشکیل  از  فارس  منطقه ای  برق  شرکت  مدیرعامل 
عنوان "حریم بان" برای صیانت از شبکه در نقاط صعب العبور استان های 
بوشهر و فارس خبر داد و گفت: این اقدام و سایر اقدامات منجر به کاهش 

۴۳ درصدی آمار سرقت در سال گذشته شده است.

مدیرعامل شرکت برق منطقه ای فارس:

نماینده مردم تبریز در مجلس شورای اسلامی گفت: ویژه خواری باعث 
سرخوردگی توده های مردم می شود.

به گزارش فرارو، احمد علیرضابیگی در نطق میان دستور خود در جلسه 
نمایندگان، مردم و  از پشتیبانی  بیان کرد:  علنی مجلس شورای اسلامی 
اندیشمندان برای اینکه امروز بتوانم پشت این میکروفن قرار بگیرم تشکر 

و قدردانی می کنم.
وی در ادامه ضمن اشاره به سخنان امام علی )ع( خطاب به مالک اشتر 
امتیاز  با مردم مساوی هستی  مبادا در آنچه  ایشان می فرماید که  گفت: 
بخواهی و از اموری که بر همه روشن است غفلت کنی، زیرا نسبت به 
آن در برابر مردم مسئول هستی و به زودی پرده از کارها کنار رود و 

انتقام ستمدیده را از تو باز گیرند.
نماینده مردم تبریز در مجلس شورای اسلامی ضمن قدردانی از فرمایشات 
با اژدهای هفت سر فساد، عنوان  مقام معظم رهبری درخصوص مبارزه 
کرد: مردم ما شرایط سختی را به لحاظ معیشتی تجربه می کنند. بیان آلام 
اولیه زندگی شان،  تأمین مایحتاج  ایران و رنج پدران و مادران در  ملت 
مثنوی هفتاد مَن می شود. ویژه خواری و به دنبال آن پنهان کاری باعث 
سرخوردگی توده های مردم خواهد بود. آنچه که امروز خلأ آن به طور 
ملموس حس می شود فقدان قانون مبارزه با رانت و ویژه خواری است و 
ضرورت اخیر منشأ تدوین قانون مبارزه با ویژه خواری در استمرار اصل 
۴۹ قانون اساسی بشود.علیرضابیگی با بیان اینکه مواجهه ناصحیح ارکان 
مجلس شورای اسلامی با ویژه خواری اخیر، صرفاً پاک کردن صورت 
مسئله بود، گفت: جا دارد عدالت خواهان مجلس شورای اسلامی بر روی 
با ویژه خواری اهتمام جدی داشته باشند. همچنین  تدوین قانون مبارزه 
لازم است هیئت نظارت بر رفتار نمایندگان توضیح دهد چرا درخصوص 
بهره مندی تعدادی از نمایندگان ورود نکرده است، علیرغم تصریح ماده 
۴ قانون مربوطه که اشعار می دارد سوءاستفاده از اختیارات نمایندگی و 
اخذ هر نوع امکانات از بخش های خصوصی و دولتی به هر عنوان توسط 
نماینده به ناحق و اعمال نفوذ و سوءاستفاده بوده و مرتکب مستوجب 
بر  نظارت  قانون  اساس  بر  افزود:  است.وی  قانون  این   ۶ ماده  مجازات 
نمایندگان  توسط  مالی  تخلفات  بروز  صورت  در  تنها  نمایندگان  رفتار 
ارسال گزارش مستقیم به قوه قضائیه می تواند موضوعیت داشته باشد و 
در سایر موارد گزارش تخلفات احتمالی نمایندگان توسط شعب رسیدگی 
کننده قوه قضائیه جهت رسیدگی و اعلام نظر در هیئت طریقیت دارد 
که نحوه اقدام هیئت در این فقره اخیر سؤال برانگیز است. از سوی دیگر 
هیئت رئیسه نیز بر اساس نامه ای که فاقد وجاهت قانونی و ناقض اصول 
۸۴ و ۸۶ قانون اساسی بوده به مدت ۴۰ روز از ایفای نمایندگی اینجانب 

عملکرد  تشریح  عمومی  افکار  اقناع  برای  لذا  آورده،  عمل  به  ممانعت 
هیئت رئیسه در این رابطه ضروری است.

عضو کمیسیون امور داخلی کشور و شوراها ضمن تقدیر از رئیس قوه 
قضائیه برای پاسخ به نامه اش اظهار کرد: ارجاع موضوع به بخش نظارتی 
دادستانی کل کشور موجبات دقت نظر و تمهید رسیدگی عادلانه به اتهام 
نتیجه  لذا که  فراهم ساخته است،  را  به خدمتگزار مردم  منتسب  ناروای 

رسیدگی و مسیر دادرسی را بر این مبنا راهبری نمایند.
علیرضابیگی در ادامه بیان کرد: مردم بسیاری از ناملایمات را در دفاع از 
انقلاب و کشور متحمل شده اند. ایمان دارم راه اصلاح کشور از انتخابات 
می گذرد، حضور همگانی در پای صندوق های رأی و انتخاب خدمتگزاران 
دردمند و فسادستیز سبب ناامیدی بیگانگان و بهبود تمشیت امور کشور 
خواهد شد، البته فراهم کردن زمینه مشارکت مردم در انتخابات پیش رو 
مستلزم به رسمیت شناختن حق تعیین سرنوشت مردم خواهد بود که نقش 

تعیین کننده ای در موضوع مشارکت مردم خواهد داشت.
اسلامی  شورای  مجلس  از  باید  امور  در  شفافیت  اینکه  بر  تأکید  با  وی 
آغاز شود، تصریح کرد: شفافیت که مطالبه جدی مردم ایران است نباید 
به شفافیت سایر قوا گره زده می شد، اگر قرار است امتیازات خاص داده 
شود باید این امتیازات به صورت شفاف و همگانی اعلام شود، سفره جدا 
برای مسئولین زیبنده نظام برآمده از اراده مردم نیست. انتظار عامه مردم 
این است که امتیازات مکتسبه در مورد خودروهای شاسی بلند داوطلبانه 

به بیت المال اعاده شود.
واگذاری  نمودن  آشکار  اینکه  بیان  با  ادامه  در  تبریز  مردم  نماینده 
گرفته،  صورت  مجلس  کیان  از  دفاع  انگیزه  با  بلند  شاسی  خودروهای 
عنوان کرد: بدیهی است شأن مجلس وامدار بودن نماینده را برنمی تابد، 
بحث  مورد  همزمان خودروهای  واگذاری  ارتباط  تعیین  دیگر  سوی  از 
با استیضاح وزیر صمت در خرداد ۱۴۰۱ مورد سؤال است که اینچنین 
آشفتگی ذی نفعان را باعث شده است. این در حالی است که شکل گیری 

شرکت معلوم الحال در کوهرنگ به آگاهی مردم رسیده است.

علیرضا بیگی: 

شیراز  شهر  اسلامی  شورای  عضو 
گسترده  بسیار  را  محلات  ظرفیت 
ایمان  باید  گفت:  و  کرد  ارزیابی 
و امید را به محلات ببریم تا مردم 
طعم شیرین سعی و تلاش را برای 

احیا و دگرگونی احساس کنند.
 سرویس خبری /خدیجه غضنفری: 
در  هاجری روز گذشته  محمدرضا 
نطق پیش از دستور خود در جلسه 
شیراز  شهر  اسلامی  شورای  علنی 
خواستار رسیدگی به محلات کهن 
کلانشهر شیراز شد و اظهار داشت: 
کاهش میل به زندگی و تعلق خاطر 
قدیمی یک  در محلات  شهروندان 
آسیب است و از سوی دیگر سیاه 
اگرچه  محلات  از  افراطی  نمایی 
و  عمران  منظور  به  و  خیر  نیت  با 
باشد،  درمان  و  بهداشت  و  آبادی 

زیبنده شهر مقدس شیراز نیست. 
شیراز  شهر  اسلامی  شورای  عضو 
گسترده  بسیار  را  محلات  ظرفیت 
ایمان  باید  افزود:  و  کرد  ارزیابی 
و امید را به محلات ببریم تا مردم 
طعم شیرین سعی و تلاش را برای 

احیا و دگرگونی احساس کنند. 
به  جشن  برپایی  خواستار  هاجری 

شهر  سطح  در  دینی  مناسبت های 
شد و اظهار داشت: در آستانه دهه 
 ۵ منطقه  هر  در  ولایت  و  امامت 
با  همراه  تابعه  محلات  در  جشن 
برگزار  نشاط  و  شادی  و  سرور 

شود.
وی ادامه داد:۵۵ جشن در ۵۵ محله 
و  تلطیف  را  شهر  فضای  می تواند 

آرام بخش نماید.
شهرسازی،  کمیسیون  عضو 
شورای  هوشمندسازی  و  معماری 
به  اشاره  با  شیراز  شهر  اسلامی 
مطالبات  به  پاسخگویی  اهمیت 
مردمی گفت: مردم سؤال می کنند 
اولیه  تومانی  میلیارد   ۲۰ بودجه 
و  )ع(  شاهچراغ  سریال  ساخت 
سووشون به کجا رسید؟ ای کاش 
عجله نمی کردند، می گذاشتند طرح 
فاخر و ماندگار شیراز قدیم تبدیل 
شیراز  در  سینمایی  شهرک  به 
می شد تا بر آثار میراثی و فرهنگی 

افزوده شود. 
پاسخگویی  داد:  ادامه  هاجری 
شهروندان  حق  شفاف سازی  و 
هم  ما  همچنان  که  است  شیرازی 

بی اطلاع هستیم.

هاجری عضو شورای اسلامی شهر شیراز:

باید ایمان و امید را به محلات ببریم

رئیس جمهور گفت: برنامه هفتم براساس سیاست های ابلاغی و آسیب 
توان  براساس  نگاه  با  تهیه شد هم چنین  برنامه گذشته  از شش  شناسی 
موانع و رفع آن ها و  و ظرفیت های دولتی و خصوصی و چالش ها و 

دستیابی به توسعه تهیه شد. 
شورای  مجلس  علنی  جلسه  در  رئیسی  ابراهیم  سید  ایرنا،  گزارش  به 
اسلامی برای تقدیم برنامه هفتم توسعه در صحن علنی حاضر شد و در 
اواخر شهریور  در  ابلاغی  سیاست های  اظهار کرد:  این لایحه  از  دفاع 
۱۴۰۱ نسبت به برنامه هفتم از سوی مقام معظم رهبری به همه دستگاه ها 
تهیه  کار  و  بود   ۱۴۰۲ بودجه  تهیه  درگیر  بودجه  و  برنامه  شد.  ابلاغ 
تهیه شد که  اسفند  از دی آغاز شد و پیش نویس آن در  برنامه هفتم 
باید از میرکاظمی تشکر کنم. در فروردین و اردیبهشت در دولت و 
کمیته منتخب دولت این لایحه بررسی شد و نهایتاً این لایحه تکمیل 
شد و تقدیم مجلس می شود. وی ادامه داد: دیدگاه ها و نظرات بسیاری 
شده  استفاده  گذشته  برنامه  تجربیات شش  از  و  گرفته  اندیشمندان  از 
است. برنامه نویسی همواره در کشور بوده ولی سخن در میزان اجرای 

گفته  خوش بینانه  داشت.  ضرورت  آسیب شناسی  یک  برنامه هاست. 
می شود ۳۰ تا ۳۵ درصد برنامه های گذشته اجرا شده است که این میزان 

قابل قبول نیست. ما برنامه های گذشته را آسیب شناسی کردیم. 
مهار  توسعه،  هفتم   برنامه  لایحه  در  ما  نگاه  افزود:  رئیس جمهور 
بانک های  شود.  کنترل  باید  پولی  پایه  و  نقدینگی  رشد  است.  تورم 
و  دارند  امکان اصلاح  بانک هایی که  سالم،  بانک های  دسته اند؛  ما سه 
بانک های  خارج کردن  دنبال  ما  ندارند.  اصلاح  امکان  که  بانک هایی 

دسته سوم هستیم که به قوانین تن نمی دهند.
از اول امسال  اقدامات را شروع کردیم تا پایه پولی و تورم مهار شود. 
همچنین باید انتظارات تورمی مدیریت شود. کسری بودجه عامل دیگر 
برای تورم است.۴۸۰ هزار میلیارد تومان در سال ۱۴۰۰ کسری بودجه 
داشتیم ولی آن را جبران کردیم. در ۱۴۰۱ منابع و مصارف مدیریت شد 

تا ناترازی نداشته باشیم.

رئیسی:

     بعضی می گفتند دولت اصلا برنامه دارد یا نه؟ ما از روز اول برنامه داشتیم / برخی می گویند دولت قول 

داده یک میلیون مسکن بسازد؛ آنها که نساختند باید جواب دهند که چرا مسکن نساختند


